
 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande 
 

Stöd till föreningsliv och civilsamhälle 
 
Att vi haft en pandemi som satt stora spår i vårt samhälle såväl ekonomiskt som psykiskt 
är vi alla överens om. Och mycket handlar om vilka insatser staten, kommuner och 
regioner gjort för att lindra konsekvenserna av pandemin genom olika insatser som 
riktade stöd till bland annat företag, föreningsliv och civilsamhälle. 
 
Just föreningslivet och civilsamhället grundar sig i mångt och mycket på hårt arbetande 
ideella människor som genom att erbjuda sin tid hjälper sina föreningar, klubbar, 
verksamheter mm att hålla igång och ge bland annat barn och unga en meningsfull fritid. 
Ett oerhört viktigt arbete som verkligen förtjänar en eloge. 
 
Pandemin har givetvis satt spår även i deras verksamheter och de är precis som många 
andra, i stort behov av stöd och insatser för att överleva pandemin när intäkter från olika 
aktiviteter mm ställts in. Därför är det relevant att se vilka stöd och insatser som Region 
Gävleborg erbjudit till föreningslivet och civilsamhället. Den pågående coronapandemin 
har nu tagit fart igen och risken är stor att den kommer pågå ytterligare flera månader. 
 
Mina frågor till regionstyrelsens ordförande är därför: 
 
Vilket ekonomiskt stöd har Region Gävleborg erbjudit föreningslivet i Gävleborg för att 
lindra deras påverkan av coronapandemin? 
 
Vilket ekonomiskt stöd har Region Gävleborg erbjudit civilsamhället i Gävleborg för att 
lindra deras påverkan av coronapandemin? 
 
Vilka insatser i övrigt har Region Gävleborg erbjudit föreningsliv och civilsamhället för att 
lindra deras påverkan av coronapandemin? 
 
Om Region Gävleborg har erbjudit insatser, hur har responsen och nyttjande av dessa 
varit? 
 
Vilka ytterligare insatser planerar Region Gävleborg för framöver i det fall att 
coronapandemin kommer fortgå ytterligare ett flertal månader? 
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